



*VILLAGE DE SENNEVILLE
PROVINCE DE QUÉBEC*

**AVIS PUBLIC
DEMANDE DE
DÉROGATION MINEURE**

Le conseil municipal doit statuer sur la demande de dérogation mineure ci-après, à sa séance ordinaire du lundi 28 avril 2014 à 19h30 au centre communautaire George McLeish situé au 20 avenue Morningside, Senneville:

**170, chemin de Senneville
Lot 1 976 773 Cadastre du Québec**

L'objet de la demande est de permettre le dépassement du volume maximal du bâtiment principal autorisé aux termes de l'art. 5.7 a) du règlement de zonage n° 308, par l'ajout d'une toiture à la galerie existante du côté nord de la bâtisse principale, d'environ 22,5 X 48 pi. Cette toiture serait construite afin d'arrêter et de protéger la fondation du bâtiment de ce côté des infiltrations d'eau et des dommages en découlant.

Toute personne intéressée pourra se faire entendre par le conseil quant à cette demande.

DONNÉ ce 3 avril 2014.

**PUBLIC NOTICE
REQUEST FOR A
MINOR EXEMPTION**

Municipal Council will render a decision on the following request for a minor derogation at its regular sitting to be held on Monday April 28, 2014 at 7:30 pm, at the George McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue, Senneville:

**170 Senneville Road
Lot 1 976 773 Québec Cadastre**

The purpose of the request is to allow the maximum volume of the main building permitted under Section 5.7 a) of Zoning Bylaw 308 to be exceeded by the addition of a roof to an existing gallery on the North side of the main building, of approximately 22.5 X 48 ft. This roof is needed to stop and to protect the foundations of the building on this side from water infiltrations and related damages.

Any interested person may address Council in regard to this request.

GIVEN this April 3rd, 2014.

Joanne Bouclin, greffière / Town Clerk